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الیویرا: وکیل کیروش نیستم، اما او مشکل فوتبال ایران نیست

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی گفت: من وکیل مدافع کیروش نیستم، اما مشکل فعلی فوتبال ایران او نیست.

کیروش و ژوزه با هم دوست هستند
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به گزارش خبرگزاری فارس، تونی الیویرا پس از پیروزی تراکتورسازی مقابل پرسپولیس در جمع دوربینهای تلویزیونی گفت: از برد
امروز با توجه به هدفی که برای تیمم دارم بسیار خوشحالم. کنترل بازی در هر میدان برای ما مهم است. روش خوبی برای اداره توپ در

جریان بازی داریم تا همه چیز را حتی تیم مقابل را زیر نظر داشته باشیم.

وی افزود: ما مقابل پرسپولیس تقریباً کامل بودیم. از بازی که امروز دیدید فقط تیم برنده میتواند ببرد. من امروز مقابل دوست خودم
یعنی ژوزه به میدان رفتم اما گفته بودم که تراکتور امروز برنده بازی است.

الیویرا در خصوص درگیری لفظی کازلوس کیروش و مانوئل ژوزه نیز گفت: کیروش و ژوزه دو مربی بزرگ و دوستان عزیز من در
فوتبال هستند. این دو نفر حتی با همدیگر نیز دوست عزیز هستند. به نظرم مشکل حال حاضر در ایران فوتبال ایران است نه

کیروش. اگر الان کیروش تیم ملی ایران را ترک کند شما چه راه حلی برای خودتان دارید؟

وی افزود: انتقاد خیلی راحت است و همه بلدند من حدود 5 ماه است که در فوتبال شما هستم شما خبرنگاران، مدیران و تیمها را
شناختهام. اینها باید صحبت کنند که در حال حاضر باید چه کار کنیم که فوتبال ایران موفق شود؟ صحبت کردن درباره کیروش آسان

است. من هم وکیل مدافع آقای کیروش نیستم اما مشکل فوتبال ایران است. مربیهای پرتغالی در فوتبال ایران مشکلی ندارند.

وی در پاسخ به سؤالی که مقصر درگیریهای به وجود آمده کدام مربی است، گفت: هر دو نفر دوستان عزیز من هستند. هر کسی هم
شخصیت خودش را دارد. من اینجا از مترجم خودم نمیپرسم که روزنامهها چه مینویسند، چون میدانم تیم برنده در فوتبال ایران

همیشه بهترین است و بازنده تیم بد.

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی ادامه داد: آن چیزی که از همه در اختلافها مهم است نباید دنبال این باشیم که بین این دو نفر چه
اتفاقی افتاده، مسئلهای که مهم است الان بحث فوتبال ایران است. وقت ندارید که بخواهید از کیروش و ژوزه صحبت کنید. این

طوری بهتر است.

الیویرا درباره شباهت مترجمش به خودش نیز گفت: این تقدیر روز است که مترجم من شبیه خودم است.

وی در پایان درباره کیفیت فوتبال ایران نیز گفت: فوتبال ایران لیگ بستهای است. تیمهای ضعیف تیمهایی هستند که سازمان خوبی
دارند و بردن آنها سخت است. این تیمها بیشتر به ضد حمله فکر میکنند و به همین دلیل کار بسته است.
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